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Dia: 27/Abril/ 2023 

Hora: 17:00 a 19:00 hores 

Lloc: https://us06web.zoom.us/j/84493411011 

 

Assistents 

 

Vicepresidents associatius de districtes 

Juan Cabanas   Districte de Sant Martí 

Angel Cordero   Xarxa Veïnal del Raval 

 

Consells sectorials 

Sergi Lopez-Grado Padreny  President del GIxSU 

Anna Mula    Preservació del medi ambient i protecció dels animals 

Maria Battaner   Consell Escolar Municipal 

 

Institucions més significatives de la ciutat 

Albert Recio Andreu    FAVB Federació Associacions Veïnals de Barcelona 

Emilia Macías Rosado  CCOO 

Juan José Casado Peña  UGT 

 

Fitxer general d’Entitats 

Jordi Gonzalez Barrufet  Fundació Esclat Marina 

Enric Canet    Casal dels infants 

 

Persones de renom ciutadà 

Miram Planas    Associació Catalana d’Enginyeria Sense Fronteres 

Fatima Ahmed    Associació Intercultural Diàlegs de Dona 

Margarita Arboix Arzo  Uab. Catedràtica de Farmacologia 
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Registre ciutadà / Padró 

Ana Belen Jimenez Silvestre  

 

Consell de l’Habitatge Social de Barcelona 

Joan Recasens   Gerència d’Habitatge i Rehabilitació de Barcelona 

Gerard Capó     IMHAB  

Maira Costa     Fundació Mambré  

Miquel Ortiz     Diputació de Barcelona  

Marc Torrent     APCE  

Sergio Rodríguez    Fundació Habitatge Social  

Jaume Casas     CATEB  

Ana Novoa     ASPB  

Núria Colomé     Celobert  

Josep Casas     AHC  

Jaume Artigues    FAVB  

Mª Jesús Martínez    Consell Assessor Gent Gran 

Juan Martínez    Consell Assessor Gent Gran  

M. Rosa Lunas    Consell Municipal de Dones  

Albert Aragonès    Consell de Joventut  

Jordi Gálvez     Federació Cooperatives d’Habitatge  

Dora Tellado     Administració de Justícia Generalitat  

Cristina Vallejo    ICAB  

Francesc Castellana    CESB  

Lourdes Borrell    Habitat3  

Carolina Pallas    Prohabitatge  

Maria Sisternas    Incasol  

Rubén Domínguez    Federació Ecom  

Gabriel Lobo     CCOO  

Montserrat Torrent    OCUC 

Aura Lacruz     Agencia catalana de Joventut 

Sergi Morera     IMPD 

Carlos Martínez    PAH  

Fermina Gómez   Provivienda 
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Carmen Osorio   PAH Barcelona 

David Guardia    Federació Cooperatives d’Habitatge 

Maria Castell    IMPD 

 

 

Irma 

Pol     Consell de Joventut de Barcelona 

Consuelo Delgado   GRUPSET 

 

Secretaria del Consell de Ciutat 

Andreu Parera   Secretaria del Consell de Ciutat 

Guillem Pala    Suport tècnic Fundació Pere Tarrés 

Paula Gil    Suport tècnic Fundació Pere Tarrés 

 

Desenvolupament de la reunió 

 
Des de la secretaria del Consell de Ciutat es dona la benvinguda i les gràcies a totes les 
persones assistents, tant a les que formen part del Consell de Ciutat com a les persones que 
formen el Consell de l’Habitatge Social de Barcelona.  
 
A continuació es presenta l’ordre del dia de la sessió. En aquest sentit, s’explica que l’objectiu 
de la sessió serà definir la temàtica a treballar (en relació amb l’habitatge) tenint en compte el 
que ja s’havia treballat al CdC en el grup de treball d’emergència habitacional (que va culminar 
amb l’aprovació d’un dictamen l’any 2020), el que s’està treballant al Consell de l’Habitatge 
Social de Barcelona i les propostes que van ser més recolzades en el procediment d’elecció de 
temàtiques que es va dur a terme a principis d’any:  
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En relació al punt 3 de l’ordre del dia, des de la secretaria del Consell de Ciutat s’explica que 
ja el 2019 es va crear un grup de treball en resposta al document que va ser presentat per la 
Federació d’associacions de veïnes i veïns de Barcelona “Pel dret a l’Habitatge! Mesures 
ineludibles”. El grup de treball ja va comptar amb la participació del Consell de l’Habitatge social 
de Barcelona en 2 de les 3 sessions que es van celebrar, on van participar aproximadament uns 
40 persones. El dictamen va ser aprovat el 3 de març de 2020 per la comissió permanent del 
CdC i el 20 de maig de forma telemàtica pel plenari del Consell de Ciutat. El retorn per part de 
l’equip de govern va tenir lloc el juliol de l’any 2021.  
 
Algunes de les recomanacions que apareixien al dictamen eren: 1) Taules d’habitatge a cada 
districte, obertes a les Associacions Veïnals i també als col·lectius; 2) Taula d’habitatge: crear 
una bústia única; 3) Fer públiques les dades d’habitatge; 4) Utilitzar tots els recursos previstos 
a la Llei del dret a l’habitatge del 2007; 5) Actuació jurídica contra els desnonaments oberts i 
activació d’altres vies de solució entre administracions; 6) Definició d’assetjament immobiliari; 7) 
Reclamar la formació d’una Oficina Antimobbing; 8) Revisió de l’ordenança que regula la 
concessió de llicències d’obres; 9) Regulació del mercat de l’habitatge.  
 
Finalment, també es va considerar que s’havia d’actuar a curt termini des d’una visió estratègica 
per tenir els resultats desitjats a mitjà termini amb les següents mesures: a) Increment del parc 
d’habitatges destinats a polítiques socials; b) Termini indefinit dels habitatges protegits (HPO), 
c) Plantejaments metropolitans, regionals i territorials 
 
Durant l’exposició, des de la secretaria del Consell de Ciutat es recorda el retorn particular de 
l’equip de govern per cadascuna de les recomanacions. També s’explica que els aspectes que 
es va considerar que requerien un debat més ampli van ser assumits pel Consell de l’Habitatge 
Social.  
 
A continuació, en relació al punt 4 de l’ordre del dia, se li cedeix la paraula al Joan Recasens, 
secretari del Consell de l’Habitatge Social de Barcelona, per tal de que realitzi una 
presentació de quins són els grups de treball actius del Consell de l’Habitatge Social de 
Barcelona. Així, en Joan explica que hi ha 5 grups que son estables i 3 de temporals.  
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Pel que fa als grup de treball estables, els noms i objectius són els següents. 1) Taula d’habitatge 
Cooperatiu: Impulsar la promoció de diferents tipus d’habitatge cooperatiu, i de nous models 
d’ús, per millorar l’accés a l’habitatge, a partir del treball conjunt dels agents de la ciutat amb un 
rol fonamental en el foment d’aquest nou model de tinença d’habitatge. 2) Rehabilitació: té per 
objectiu traslladar el debat amb els membres del Consell entorn a les conclusions i propostes 
fetes respecte de les Convocatòries d’ajuts a la rehabilitació que van sorgint any rere any. 3) 
Producció industrialitzada: Posada en comú d’experiències i precedents vàlids usats en d’altres 
regions i ciutats europees, així com debatre sobre les diverses opcions per implantar la 
producció industrialitzada a la promoció pública i impulsar-ne l’ús entre els operadors privats; 4) 
Pobresa Energètica: Donar resposta a una demanda de les entitats i la ciutadania de tenir un 
espai per fer seguiment de les polítiques que l’Ajuntament de Barcelona porta a terme en matèria 
de pobresa energètica. Aquest és l’espai per millorar i debatre les estratègies, els mecanismes, 
les polítiques i les intervencions que l’administració duu a terme a través dels PAE (punts 
d’assessorament energètic). 5) Decàleg: Compartir i debatre les grans línies a impulsar per la 
política d’habitatge i les aportacions de les entitats al debat legislatiu a nivell català i estatal. 
 
Pel que fa a les taules temporals, els noms i objectius són els següents. 1) Pla Territorial 
Sectorial de l’habitatge: Recollir les aportacions de les entitats participants en relació al 
document d’aprovació inicial del PTSHC per tal que l’Ajuntament de Barcelona pugui incorporar 
les seves aportacions a l’informe municipal preceptiu a elaborar. 2) International Housing 
Festival: Impulsar i coordinar la participació de les entitats en els actes que se celebrin entorn a 
l’International, Social Housing Festival que se celebrarà a Barcelona al 2023. 3) Col·lectius 
específics: Analitzar els processos d’adjudicacions dels diferents col·lectius determinats des del 
Pla per al Dret a l’Habitatge. 
 
A continuació, en relació al punt 5 de l’ordre del dia, es presenten les propostes que es van 
presentar com a temàtiques a tractar al consell de ciutat, ja que a partir d’una proposta 
consensuada entre ambdues propostes es va decidir que la temàtica de l’habitatge era prioritària 
de ser treballada pel CdC. 
 
Així, en primer lloc, l’Àngel Cordero, en representació del consell del districte de ciutat vella, 
explica que el que es proposava era crear una estratègia per arribar al 10% d'habitatge de 
protecció oficial (VPO) del total de l'habitatge a Barcelona i que també interessava tractar les 
temàtiques de la falta de regulació dels lloguers i dels desnonaments. Proposava com a ponents 
la xarxa veïnal del Raval. 
 
En segon lloc, l’Enric Canet, que assisteix a la reunió com a membre del Consell d’Associacions 
de Barcelona, detall la proposta que es va presentar per tal de tractar la temàtica de com 
l’Ajuntament pot fer millores urbanístiques i protegir el preu dels habitatges (pel veïnat en general 
i pel jovent en particular). Com a ponents es proposa referents de les entitats (encara que no 
siguin membres del Consell de Ciutat) i responsables de l’Ajuntament que treballin al llarg del 
curs. 
 
Una vegada contextualitzat què es va treballar des del CdC, què s’està treballant des del Consell 
de l’Habitatge Social i les propostes que van sortir més recolzades en l’elecció de temàtiques 
per tractar enguany en el CdC, es passa al punt 6 de l’ordre del dia per definir, especialment, la 
temàtica particular dins el tema de l’habitatge que es tractarà en el grup de treball.  
 
Des de la secretaria s’anima a l’Àngel Cordero i a l’Enric Canet a valorar com la temàtica que 
es va proposar encaixa amb el que s’ha exposat amb anterioritat.  



   

 
6 

 

 
L’Àngel Cordero apunta que s’hauria de saber què s’està fent amb els pisos que són propietat 
de les administracions (tant de l’Ajuntament com de la Generalitat). També s’hauria de saber les 
xifres reals de pisos buits i els barris on es podria construir habitatge, tal vegada a través d’una 
auditoria. 
 
L’Enric Canet crec que l’aproximació hauria de ser aprofitar la centralitat del Consell de Ciutat i 
la heterogeneïtat de les persones que en formen part, per tal d’implicar diferents actors en les 
temàtiques que s’estan treballant des del Consell de l’Habitatge Social.  
 
En Sergio Lopez-Grado, del Consell de Sostenibilitat, en relació a presentació d’en Joan 
Recasens, creu pertinent diferenciar entre habitatges i allotjaments temporals quan es parla de 
producció industrial, quan aquestes no compleixen els criteris d’habitabilitat.  
 
En Joan Recasens diu que quan ha parlat de producció industrialitzada, aquest era un dels 
exemples, però també es produeixen habitatges pròpiament.  
 
L’Ana Novoa, tècnica de l’Agència de Salut Pública de Barcelona, apunta que per avaluar 
polítiques és molt important comptar amb dades fiables, en aquest cas, en relació amb 
l’habitatge. Així, sigui quina sigui la temàtica que es treballi, serà imprescindible comptar amb 
les dades per avaluar l’impacte de les polítiques que s’estan implementant. Per exemple, per 
avaluar la temàtica de la gentrificació de zones intervingudes, les dades són imprescindibles.  
 
En Sergio Lopez-Grado proposa que serà interessant tractar la temàtica dels estàndards 
d’habitabilitat que existien abans de la crisi immobiliària (abans de la llei Òmnibus) i la forma de 
recuperar-los.  
 
En David Guàrdia, de la Federació de Cooperatives d’Habitatge, apunta a que quan es parla 
de polítiques d’habitatge, es necessari plantejar-se com es gestiona el patrimoni privat, ja que 
hi ha barris on hi ha molta mancança de sol públic. Explica que especialment quan parlem 
d’habitatge públic, i més quan és una temàtica tractada des del CdC, quan implica entitats i 
ciutadania, la fórmula d’habitatge cooperatiu ha de ser contemplada. Proposa estudiar fórmules 
de generar habitatge assequible i social, especialment en règim cooperatiu i quines polítiques 
públiques s’haurien d’implementar per assegurar-ho.  
 
La Mª Jesús Martínez, del Consell Assessor de la Gent Gran, reivindica com la gent gran i altres 
col·lectius que són afectades pels canvis en les polítiques d’habitatge i que són invisibilitzades. 
 
En Jaume Artigues, de la Federació d’Associacions de Veïnes i Veïns de Barcelona (FAVB), 
indica que li ha semblat interessant la proposta que feia l’Àngel Cordero i comparteix la 
preocupació amb la forma com els hi arriben les dades. Per exemple, és difícil saber quants 
habitatge públics s’han construït en els últims 2 anys i quins estan en construcció. Diu que té 
l’encàrrec des de la FAVB de proposar la temàtica de la gentrificació, que no està relacionada 
directament amb l’espai públic sinó amb les polítiques d’habitatge, especialment quan no estan 
ben planificades.  
 
Des de la secretaria del Consell de Ciutat s’explica que la gentrificació podria ser la temàtica 
transversal sobre la que podria pivotar el grup de treball.   
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L’Àngel Cordero torna a reiterar la importància de les dades. També apunta a que la temàtica 
de la intervenció no només té a veure amb la intervenció sobre l’espai públic. Argumenta que 
tenir parc públic d’habitatge és la millor forma de combatre la gentrificació, ja que regula el preu 
del mercat provat.     
  
Intervé Montse Torrent, de l’OCUC, que apunta que s’ha de fer pressió a les administracions 
per tal de que facilitin les dades i perquè augmentin la proporció d’habitatge social.  
 
La Mª Jesús Martínez, del CAGG, apunta a que per obtenir dades s’hauria de creuar els 
registres de diferents administracions i d’organismes com hisenda. També que s’hauria de 
tractar la temàtica de la pràctica de persones que lloguen pisos per rellogar habitacions.  
 
En Joan Recasens creu que per aportar dades es podria comptar amb la participació de 
l’Observatori Metropolità de l’Habitatge, amb l’oficina Municipal de Dades i amb l’Institut 
Municipal de l’Habitatge, que pot aportar dades en relació amb les polítiques d’habitatge. Indica 
que ha apuntat al xat un enllaç per començar a tastar les dades: 
(https://ajuntament.barcelona.cat/actuacionsmunicipals2019-2023/map/) 
 
En Sergio Lopez-Grado creu que té dubtes que la gentrificació sigui una temàtica transversal i 
en canvi la temàtica de l’habitabilitat podria ser-ho.  
 
En Gabi, de CCOO, creu que a l’hora de pensar en persones que podrien aportar dades, la 
Lucía Martín, de l’Ajuntament de Barcelona, podria fer-ho.    
 
Des de la secretaria del Consell de Ciutat es proposa novament que la gentrificació vertebri 
la resta de temàtiques de les que s’està parlant, indagant com a afectat a l’habitatge públic, a 
l’habitabilitat... 
 
 En Sergio Lopez-Grado creu que s’ha legislat en favor dels promotors i que no tenim un 
problema de mercat públic sinó problemes en les polítiques d’habitatge.  
 
En Josep Casas, de la secretaria d’habitatge, creu que la gentrificació de certs desajustos del 
mercat immobiliari que fan que les persones hagin de deixar de viure als seus barris per diferents 
motius. Creu que la major causa de la gentrificació és la falta d’habitatge destinada a polítiques 
socials, així com d’habitatge públic o d’habitatge assequible. És per això que seria més 
estratègic ficar l’habitatge destinat a polítiques públiques o les polítiques d’habitatge com la 
temàtica central del grup de treball.  
 
L’Àngel Cordero creu que s’han de treballar les temàtiques que han sortit fins el moment, però 
centrant-se amb l’habitatge públic, que no ha de ser necessàriament que s’hagi de construir, 
sinó que també s’ha de tenir en compte l’habitatge que ha està construït.  
 
En Jaume Artigues, de la FAVB, creu que en 8 anys no hi ha hagut canvis significatius pel que 
fa al parc d’habitatge públic i que tornar-se a centrar en aquesta temàtica no té garanties de 
suscitar canvis en la matèria. Apunta que les polítiques d’habitatge de Portugal, Dinamarca, 
Canadà o Àmsterdam són exemplars. 
 
S’intervé des de la secretaria del Consell de Ciutat identificant una temàtica més a les que 
van ser presentades quan es van decidir les temàtiques a tractar pel CdC durant l’any 2023: 
l’habitatge públic.  
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La Montse Torrent, de l’OCUC, remarca que com a dit anteriorment el problema que considera 
prioritari és la falta d’habitatge públic o destinat a polítiques socials.  
 
En David Guàrdia coincideix en que la temàtica transversal hauria de ser generar habitatge 
destinat a polítiques socials, al marge de la titularitat (pública o privada).  
   
Des de la secretaria del CdC es creu convenient, si hi ha diferents temàtiques centrals, 
aprofundir-ne primer una fins a aprovar un dictamen i més tard reemprendre l’altra temàtica.  
 
En David Guàrdia considera pertinent la proposta i en aquest cas, es decantaria per tractar 
l’habitatge destinat a polítiques públiques, especialment en aquells barris un no hi ha sol públic, 
ja que on hi ha sol públic ja s’està intentant fer.  
 
En Sergio Rodríguez, d’HabitatgeSocial.org, creu que focalitzar-se en una temàtica pot fer que 
decaigui l’interès d’alguna persona que participi en el grup de treball. Per això seria necessari la 
sessió de dades per identificar necessitats.  
 
En Sergio Lopez-Grado proposa convidar una persona experta en antropologia a que ens 
vingui a parlar de la matèria. Podria ser el Manel Delgado.  
 
Des de la secretaria del CdC es coincideix amb la necessitat d’utilitzar les dades per identificar 
necessitats. No obstant, el bagatge ens diu que és precisament la falta de delimitació de les 
temàtiques a tractar el que fa decaure l’interès i l’assistència als grups de treball. Degut a que 
s’està esgotant el tema de la reunió, es proposa fer una votació mitjançant el xat per triar la 
temàtica del grup de treball. Les opcions són: 1. Gentrificació 2 . Habitatge destinat a polítiques 
socials. 3.  
Deixar-ho en obert. 4. Habitatge de protecció oficial.  
 
En Josep Casas deixa entreveure que la opció 4 s’inclou dins la 2, per tant, seran 
comptabilitzades. Per tant seran comptabilitzades conjuntament.  
 
Aquestes opcions són les que reben un major nombre de votacions i per tant s’acorda que 
l’habitatge destinat a polítiques socials es constitueixi com la temàtica central del grup de treball. 
 
Des de la secretaria del Consell de Ciutat es veu pertinent convocar les persones ponents que 
proposava en Joan Recasens per tal de que aportin dades en relació a l’habitatge destinat a 
polítiques socials. Així, la segona part de les sessió es dedicaria a calendaritzar les diferents 
subtemàtiques a partir de les dades apuntades i proposar persones que puguin ser ponents de 
les sessions.  
 
En Joan Recasens apunta a que tot i que ara s’ha triat una temàtica, la resta de temàtiques 
que han aparegut durant la sessió podran ser tractades més tard en el mateix Consell de Ciutat 
o al Consell de l’Habitatge Social de Barcelona, on podrien participar persones membres del 
Consell de Ciutat.  
 
Des de la secretaria del CdC es proposa (i s’acorda) treballar la temàtica que s’ha triat a partir 
d’ara i fins l’estiu, quan s’espera haver aprovat un dictamen al respecte.  
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La secretaria del Consell de Ciutat proposa que el grup de treball es reuneixi cada dos setmanes 
els dijous, ja que l’assistència a la present reunió ja estat excel·lent i, per afavorir la conciliació 
familiar, de 16.30 a 18.30. S’acorda aquesta estructura de reunions.  
 
 

ACORDS 

 
- S’acorda que serà imprescindible comptar amb dades robustes i disgregades per poder 

avaluar les polítiques públiques en relació amb l’habitatge. Aquesta sessió serà la 
posterior a aquesta reunió.   
 

- S’acorda que l’habitatge destinat a polítiques socials es constitueixi com la temàtica 
central del grup de treball. 
 

- S’acorda treballar la temàtica fins l’estiu, quan s’espera poder tenir un dictamen per tal 
de ser aprovat.  
 

- S’acorda que el grup de treball es reuneixi cada dos setmanes els dijous, ja que 
l’assistència a la present reunió ja estat excel·lent i, per afavorir la conciliació familiar, de 
16.30 a 18.30h. 
 

- S’acorda que la següent reunió del grup de treball es reuneixi el dijous 11 de 16.30 a 
18.30. 

 
 
 

XAT 

 
00:11:57 Sergi Lopez-Grado i Padreny, GIxSU, Consell de Sostenibilitat: Bona tarda a 
tothom 
00:13:21 Sergi Lopez-Grado i Padreny, GIxSU, Consell de Sostenibilitat: Bona tarda a 
tothom, Sergi Lopez-Grado i Padreny, arquitecte, president del GIXSU, Grup d'Interès per la 
Sostenibilitat Urbana, vicepresident 1er del Consell Ciutadà per la Sostenibilitat. 
00:40:13 Mª Jesús Martinez CAGG: He echado de menos en el planteamiento de trabajo 
del Consell de ciutat dos colectivos:  personas mayores que viven en el y son expulsados para 
hacerse con sus viviendas. el otro es el grupo de personas quer viven del alquiler desde hace 
tiempo y llegada la jubilación este alquiler le supone mas del 50% de su pensión. 
00:42:35 Andreu Parera (Secretaria CdC): IMPORTANT: Us demanem a totes aquelles 
persones que encara no ho hagueu fet, que poseu el vostre nom i cognom + nom d'entitat si 
s'escau, per tal de facilitar la comunicació entre totes nosaltres. Per fer-ho, heu d'anar a la vostra 
imatge + clicar 3 punts de la dreta + clicar renombrar + introduir dades. Gràcies per la vostra 
col·laboració. 
01:10:53 cielito Brione1234s S287538aldarriaga1234: muy bien asi es 
01:11:22 Carlos Martínez  P.A.H. Plataforma AFECTADOS POR LA HIPOTECA: Siento 
mucho  tener que dejar la reunión. Espero poder asistir y participar en siguiente convocatoria. 
01:12:04 Carlos Martínez  P.A.H. Plataforma AFECTADOS POR LA HIPOTECA: Un 
saludo   Carlos Martínez ( PAH ) 
01:12:35 cielito Brione1234s S287538aldarriaga1234: muy bien 
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01:19:22 Joan Recasens. Consell Habitatge:
 https://ajuntament.barcelona.cat/actuacionsmunicipals2019-2023/map/ 
01:19:43 Cristina Vallejo - ICAB: Lamento tener que abandonaros. Espero que 
podáis mandar un acta resumen de la reunion. 
01:19:47 Cristina Vallejo - ICAB: Muchas gracias 
01:39:30 Ana Belen - ciutadana - arquitecta: Amb el meu desconeixament d’allo q es fa 
des de l’Ajuntament… exposo… 
Podem gestionar des de l’ajuntament o entitat propia de l’ajuntament l’HPO? Q es fa ara? Com 
es fa? 
D’on podem o d’on aconseguim HPO?   
Xq no ha donat resultat el 30%… jo crec q xq va dirigida a obres de gran rehabilitacio i obra 
nova y aquestes son promotors adinerats q poden esperar… no tenen presa…  
Estem contactant amb propietaris privats, no inversors, i oferir-lis facilitats?  
Tot aixo se’m passa pel cap i desconnec q es el que fa des de l’ajuntament… i q tenim pero 
igual q necessitem saber dades del q tenim crec important saber, tambe, COM PODEM 
AMPLIAR LA CARTERA D’HPO 
Serien feines en paral,lel… q potser ja es fa pero no ho se… 
Nomes ho deixo per escrit per si voleu rumiar-ho 
01:51:15 David Guàrdia - Federació de Cooperatives d'Habitatge: Gràcies, jo us he de 
deixar. Una abraçada! 
01:55:39 Angel Xarxa Veïnal: Hem de començar amb dades i després anem veient 
01:56:34 Andreu Parera (Secretaria CdC): Opcions: 
01:57:18 Andreu Parera (Secretaria CdC): 1. Gentrificació 2 . Habitatge destinat a 
polítiques socials. 3. deixar-ho en obert 
01:57:44 Andreu Parera (Secretaria CdC): 4. Habitatge de protecció oficial 
01:58:06 Ana Belen - ciutadana - arquitecta: 4. 
01:58:09 Josep Casas (Secretaria d'Habitatge): L'HPO és un tipus d'habitatge 
destinat a polítiques socials 
01:58:23 Mª Jesús Martinez CAGG: 4 
01:58:24 Sergi Morera IMPD: 2 
01:58:33 Gabi CCOO: CCOO opció 1 
01:58:34 Sergi Lopez-Grado i Padreny, GIxSU, Consell de Sostenibilitat: 2 
01:58:43 Ana Novoa - Agència de Salut Pública de Barcelona: 2 
01:58:43 iPhone: 2 
01:58:46 consuelo.delgado@grupogispert.com: OPCIÓN 1 
01:58:50 Angel Xarxa Veïnal: 2 o 4 
01:59:01 sergio.rodriguez - HabitatgeSocial.Org: 3 
01:59:16 Josep Casas (Secretaria d'Habitatge): Opció 2 
01:59:20 Sergi Lopez-Grado i Padreny, GIxSU, Consell de Sostenibilitat: 2 
01:59:42 Jaume Artigues Vidal FAVB: 1 
01:59:58 Sergi Lopez-Grado i Padreny, GIxSU, Consell de Sostenibilitat: Ponent: 
Manuel Delgado, Antropòleg 
02:00:45 Mª Jesús Martinez CAGG: Habrá que definir los datos que se quieren buscar 
02:03:58 Montse Torrent L'OCUC: Montse Torrent opció 2 
02:04:56 Núria Colomé - Celobert: 2 
02:05:23 Josep Casas (Secretaria d'Habitatge): Disculpeu però us he de sortir de la 
reunió. Ens veiem a la propera sessió. Moltes gràcies. 
02:06:25 cielito Brione1234s S287538aldarriaga1234: a uds gracias 


